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RG.0002.52.2024 

Protokół  Nr LII/2024 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 4 kwietnia 2024 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1002, a zakończyła o godz. 1143. 

 

Ad. I. Godz. 1002 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

wszystkich obecnych na posiedzeniu. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 

radnych na ogólną liczbę 15. Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na 

sesji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1004 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/53/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 

roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Radomyśl nad Sanem oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

od dnia 1 września 2019 roku. Wójt zaproponował, aby nowy projekt był omówiony w punkcie V 

jako podpunkt 2). Kolejne punkty ulegną przesunięciu.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu wniosek przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod  głosowanie program sesji po zmianie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 27 lutego 2024r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie:  

        1) zmiany imienia publicznej szkoły podstawowej im. Jana Wiktora w Radomyślu nad Sanem 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem, 
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       2) zmiany Uchwały Nr VI/53/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad Sanem 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 

roku, 

        3) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2024 roku”, 

                   4) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu, 

                   5) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem, 

    6) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

VI.   Wręczenie potwierdzenia wpisu do „Księgi Zasłużonych”  dla Gminy Radomyśl nad Sanem. 

VII.   Podsumowanie VIII kadencji Rady Gminy.  

VIII. Zakończenie LII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1007      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 27.02.2024r. 

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 27.02.2024r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1008 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił stan realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy oraz Komisji Stałej. 

Wnioski radnego Grzegorza Krawca: 

1. „Wniosek o założenie lampy ulicznej koło posesji pani Agnieszki Drelich." 

Odpowiedź: 

Założenie lampy wymaga dobudowy linii energetycznej na dł. 180m, niezbędne jest opracowanie 

dokumentacji projektowej. Szacunkowy koszt 35 tys. zł 

 

2. „Naprawa jezdni w Kępie Rzeczyckiej na drodze z Rzeczycy Okrągłej do Woli Rzeczyckiej.” 

Odpowiedź: 

Na bieżąco dokonywane są naprawy ubytków jezdni przy użyciu masy bitumicznej. 

http://www.radomysl.pl/
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3. „Proszę o zgłoszenie wniosku o udrożnienie rzeki Łukawica od ujścia rzeki do Sanu w kierunku 

Rzeczycy Okrągłej . Proszę pismo skierować do Ministerstwa Środowiska oraz do Wód Polskich 

w Warszawie. Motywuję wniosek tym, iż rzeka Łukawica systematycznie kilka razy w roku zalewa 

sołectwo Rzeczyca Okrągła.” 

Odpowiedź: 

Wniosek skierowany został do Ministerstwa Klimatu i Środowiska oraz do Krajowego Zarządu 

Gospodarki Wodnej „Wody Polskie” w Warszawie. Na dzień dzisiejszy brak odpowiedzi. 

Nadmienia się, że planowane były roboty w obrębie  rz. Łukawica obejmujące wycinkę krzewów, 

drzew i odmulenie koryta rzeki. Względem planowanych robót został zgłoszony sprzeciw 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie. W związku ze złożonym sprzeciwem 

opracowany został przez PGW Wody Polskie  raport oceny odziaływania na środowisko i złożony 

wniosek o wydanie decyzji o  warunkach prowadzenia działań w obrębie rzeki. W przypadku 

uzyskania w/w decyzji  do realizacji w 2024 roku zostanie ujęte zadanie konserwacji rzeki 

Łukawica. 

 

Wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  

Komisja wystąpiła z wnioskiem o naprawę dziur na drogach gminnych w miejscowościach: Wola 

Rzeczycka (Turki), Kępa Rzeczycka, Witkowice, Orzechów. 

Odpowiedź: 

Ubytki w jezdni dróg naprawiane są na bieżąco przy użyciu masy bitumicznej. 

 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że w dniu 11.04. zostanie ogłoszony przetarg na budowę 

remizy strażackiej w Rzeczycy Okrągłej. Natomiast 10.04 nastąpi otwarcie ofert na budowę żłobko 

– przedszkola w Chwałowicach. 

 

Ad. V/1. Godz. 1012 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany imienia publicznej szkoły podstawowej im. Jana 

Wiktora w Radomyślu nad Sanem wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem 

przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 10 głosów „za”, 1 „przeciw”, 4  „wstrzymujące”. 

Uchwała LII/468/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/2. Godz. 1015 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej Uchwalę Nr VI/53/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Radomyśl nad Sanem oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 roku przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 11 głosów „za”, 4 głosy  „wstrzymujące”. 

Uchwała LII/469/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1018 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2024 roku” 

przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała LII/470/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1022 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Podkarpackiemu przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała LII/471/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1024 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 
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W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała LII/472/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1026 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała LII/473/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach.  

 

Ad. VI. Godz. 1055 

W tym punkcie porządku obrad dokonano uroczystego wręczenia okolicznościowego 

potwierdzenia wpisu do Księgi Zasłużonych dla Gminy Radomyśl nad Sanem. 

Na podstawie uchwały Rady Gminy podjętej na sesji w dniu 27.02.2024r. tytuł „Zasłużony” 

otrzymał Pan Janusz Wrona. 

Uhonorowany tytułem „Zasłużony” dla gminy oprócz grawerowanego potwierdzenia wręczonego 

przez Wójta Jana Pyrkosza otrzymał również oficjalną uchwałę Rady Gminy poświadczającą 

wpisanie do Księgi. Uchwała została odczytana przez Przewodniczącego Rady Gminy. 

P. Janusz Wrona wyraził podziękowanie za docenienie jego osoby wyrażone  uhonorowaniem 

tytułem „Zasłużony” dla Gminy Radomyśl nad Sanem.   

 

Ad. VII. Godz. 1124 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił podsumowanie VIII kadencji 

Rady Gminy pod względem statystycznym w latach 2018-2024. Informacja  w wersji pisemnej 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z kończącą się kadencją oraz zakończeniem po 

34 latach swojej działalności samorządowej na szczeblu gminnym podziękował wszystkim  za 

współpracę,  wspólny wysiłek i pracę, które  przyniosły pozytywne rezultaty dla rozwoju gminy i 

dobra społeczności lokalnej.  Złożył też wszystkim życzenia  pomyślności w życiu osobistym i 

zawodowym. 
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Wójt Gminy Jan Pyrkosz wręczył Przewodniczącemu pamiątkowy grawetron będący 

podziękowaniem za wieloletnią, pełną zaangażowania pracę i życzył sukcesów w życiu 

osobistym, społecznym oraz powodzenia w nadchodzących wyborach do Rady Powiatu 

Stalowowolskiego, w których P. Wermiński ubiega się o mandat radnego. 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady i  Wójt Gminy  wręczyli obecnym radnym 

pamiątkowe  statuetki z podziękowaniem na okoliczność kończącej  się kadencji. Statuetkę 

otrzymał także Wójt Gminy. 

Związku z zakończeniem działalności w samorządzie po 22 latach przez p. Marzenę 

Garbacz, radna otrzymała kwiaty wraz życzeniami. Radna podziękowała obecnym za wszystkie 

lata dobrej współpracy i życzyła pomyślności w życiu osobistym i zawodowym oraz  powodzenia 

kandydującym do Rady Gminy  w najbliższych wyborach samorządowych. 

 

Ad. VIII. Godz. 1143 

Na tym zakończono obrady LII sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                             Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 


